
Výbor č. 8 Mestského zastupiteľstva v Žiline,  
Kontakt: Mgr. Emília Talafová, Letná 418/18, 010 03 Žilina, mob. 0902484443 
E‐mail: emiliatalafova@gmail.com 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru č. 8 

 stretnutie poslancov s občanmi Budatína, 
 

     Dňa 3.2.2016 o 17,00 hod. v ZŠ Budatín sa podľa haromonogramu poslaneckých stretnutí 
v roku 2016 uskutočnilo  zasadnutie Výboru  č. 8 Mestského  zastupiteľstva v Žiline v zložení 
poslancov: Mgr. Emília Talafová,  Ing.  Ján Pažický a Ján Púček. Zasadnutie sa uskutočnilo za 
účelom stretnutia poslanca s občanmi mestskej časti Budatín.  
Stretnutia sa taktiež zúčastnil pracovník Mestskej polície Žilina kpt. Capko. 
     V úvode  stretnutia  privítala  hostí  a prítomných  občanov  p.  Talafová  a oboznámila  ich 
s programom stretnutia. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
      
Program: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia požiadaviek občanov z predchádzajúceho stretnutia  
3. Nové požiadavky občanov 
4. Návrhy požiadaviek občanov Budatína do Plánu investícií mesta Žilina na roky 2016 až 

2020. 
5. Diskusia 
6. Záver 

 
1. Stretnutie otvorila p. Talafová‐ 
2. Poslankyňa p. Talafová podľa zápisnice z predchádzajúceho stretnutia poslanca 

s občanmi zo dňa 30.9.2015 informovala o stave plnenia požiadaviek. Požiadavky 
občanov boli predložené jednotlivým odborom Mestského úradu a iných inštitúcii 
v Žiline na vybavenie. 

 
      

 Vybudovanie železničného podchodu na koľajniciach k Budatínskemu hradu. 
‐ Mesto Žilina dalo požiadavku na ŽSR. S realizáciou sa počíta v roku 2017. 

 Nakoľko na komunikácii na Lány dochádza k častým úrazom detí, rodičia žiadajú 
o vybudovanie spomaľovačov. 
‐ Spomaľovače nemôžu byť vybudované na hlavnej komunikácii. Mesto požiadalo 

listom OR PZ Žilina o pravidelné meranie rýchlosti v danom úseku. 

 Na križovatke pri Gustovi žiadajú občania osadiť zrkadlo. 
‐ Okresný dopravný inšpektorát bol na obhliadke a osadenie zrkadla je ťažko 

zrealizovateľné.  

 Občania žiadajú o vybudovanie stojísk na odpad. 



‐ Bude zaradená do plánu investícií.  

 Občania sa opätovne informovali o stave riešenia chodníka do Zádubnia. 
‐ Momentálne prebieha územné konanie a v riešení je stavebné konanie. 

 Žiadosť občanov o zverejnenie všetkých zliav, na ktoré majú dôchodcovia nárok od 
samosprávy mesta a za akých podmienok v Radničných novinách. 
‐ Požiadavka bola splnená. Sociálne služby v meste Žilina boli zverejnené 

v novembrovom čísle Radničných novín 2015 a prefotená stránka bola na tomto 
stretnutí k dispozícií občanom. 

 Preveriť aké prevádzky sa nachádzajú za cintorínom. 
‐ Firma Finalit – výroba maliarskych farieb a omietok (funguje 10 rokov), 

Sklad – uskladnenie súčiastok na autá. Oprava áut. 
Kancelárie 
p. Horvát – 1. oprava áut 
                     2. rezanie dreva – dosky, krov, hranoly na zákazky 
                     3. predaj bukového a smrekového dreva a rezlín 

 Požiadavka o navýšenie pohotovostného fondu z dôvodu využívania prostriedkov 
viacerými organizáciami. 
‐ Táto požiadavka z dôvodu nedostatku financií nebola splnená. 

 Uskutočniť opatrenie z dôvodu výskytu divej zveri /diviakov/ v obytnej zóne na 
Železničnej ulici v zadnej časti pri koľajniciach. 
‐ Pracovníčka odboru životného prostredia pani Moravcová bola na obhliadke 

a bolo vyzvané príslušné poľovnícke združenie, ktoré na jeseň 2015 uskutočnilo 
poľovačku a niekoľko kusov odstrelili. Povodie Váhu vyčistilo potok, aby odpady 
neprilákali ďalších diviakov. 
 

3. Nové požiadavky: 
 

 Požiadavka o úpravu kanála pri obytnom dome Šmáriková Mária 81/21, nakoľko pri 
daždivom počasí nestačí voda odtekať do kanála a zapríčiňuje vlhnutie tohto domu. 

 Orezať kríky a vyčistiť okolie smerom do mesta a Považského Chlmca. 

 Opätovná požiadavka na komunikácii na Lány o zníženie rýchlosti alebo osadenie 
radarov. 

 Pod cintorínom pri kontajneri osadiť fotopascu k identifikácii ľudí, ktorí tam hádžu 
odpad (dvere, okná, pneumatiky...) aj z iných mestských častí. 

 Do plánu zimnej údržby zaradiť ulice Do Závozu,  Záhumnie a k firmám za cintorínom 
smerom do Brodna. 

 Žiadosť o vybudovanie poľnej prístupovej cesty k parcele č. 685/1. 
 
 

4. Návrhy do Plánu investícií na roky 2016 až 2020: 
 

 Dobudovanie kanalizácie Stará Hradská pri Budatínskom hrade, ulica Horná pri 
Zvonici a dokončiť kanalizáciu na ulici Slovenských dobrovoľníkov. 

 Vybudovanie kruhového objazdu pri Gustovi pre bezpečnosť detí a občanov. 

 Doplniť detské ihrisko o nové zariadenia (kolotoč, preliezky, hojdačky...) a oplotiť ho. 

 Dobudovanie a skrášlenie Námestia hrdinov. 

 Vybudovať prístrešky a lavičky na autobusových zástavkách. 



 Vyrezať stromy (lipy) na cintoríne, vybudovať chodníky medzi hrobmi a vydláždiť 
hlavný chodník ku krížu. 

 Oplotenie cintorína. 

 Vybudovať oddychovú zónu pre občanov na mestskom pozemku pod cintorínom. 

 Vybudovať verejné osvetlenie v novej časti Budatína. 

 Opraviť miestne komunikácie, položiť asfaltový koberec na ulice Radová, Letná, 
Slovenských dobrovoľníkov, Horná, Železničná. 

 Vybudovanie stojísk na odpad (boxy). 

 Opraviť a zúžiť schody na ulici Hore vŕškom. 

 Pre bezpečnosť detí a občanov vybudovať chodníky tam, kde je to možné realizovať. 

 Vybudovanie  kultúrneho domu nakoľko občania v minulosti prišli o kultúrny dom, 
ktorý si svojpomocne postavili. Občania sa nemajú kde stretávať, kultúrne vyžiť 
a pod. 
 

5. Diskusia: 
 
V diskusii p. Talafová 
a/  informovala občanov o použití pohotovostného fondu za rok 2015: 
MŠ Budatín   100,‐€ 
Farba na lavičky 50,80 € 
Rezivo (oprava debne na posyp)  26,87 € 
Dôchodci (oprava pri sv. Anne) 115,23€ 
Dom nádeje na údržbu  130,‐ € 
Športovci z oddielu HBC  250,‐ € 
b/ oboznámila občanov s harmonogramom stretnutí poslancov s občanmi, ktorý  
     bude na vývesnej tabuli v mestskej časti Budatín 
c/ prečítala odpoveď od prednostu MSÚ Žilina Ing. Igora Lišku na žiadosť      
    o vyhotovenie erbu mestskej časti Budatín. 
d/ poďakovala pracovníkom VPP za množstvo vykonanej práce pri čistote a údržbe  
    mestskej časti Budatín, ktorú odcenili aj občania tejto mestskej časti. 
Miestny občan pán Ing. Seč sa informoval či sa bude stavať kostol, kedy sa začne 
s jeho výstavbou a na akom mieste sa bude stavať. Pani poslankyňa Talafová 
odpovedala, že kostol sa bude stavať na pozemku, ktorý patrí farnosti Zástranie. 
S jeho výstavbou sa začne po ukončení administratívnych záležitostí. 
Pani Luptáková riaditeľka ZŠ Budatín informovala, že v areáli ZŠ sa bude stavať 
multifunkčné ihrisko, ktoré bude slúžiť dopoludnia  žiakom a popoludní verejnosti. 
 

6. Zasadnutie ukončila pani poslankyňa Talafová, ktorá poďakovala prítomným za účasť 
a teší sa na ďalšiu spoluprácu. 
 

                                                                                                       Vypracovala : Mgr. Emília Talafová 
 
....................................................................                       ............................................................. 
      Predseda výboru Ing. Ján Pažický                                 Sekretár výboru : Mgr. Emília Talafová 

 


